

17v5 Huginrådet

Närvarande:

Susanne Jerkenhag, Madelene Lönnelid, Fredrik Carpentier, Emma-Lill Hector

Vi gick igenom Skolinspektionens enkät från ht-16 och analyserade. Ingen kunde förstå den negativa bild som delvis ses i resultaten och man har inte fått sådana indikationer av andra föräldrar på enheten. Marita förklarade hur ledningsgruppen tänker framför allt med information runt Unikum. Vi behöver gå ut mer med hur man hittar här och vad man hittar. Alla pedagoger måste också skriva där, för sitt respektive ämne.

Det blev en diskussion runt vart man får information och att flödet är stort. En idé var att varje grupp får endast det nyhetsbrev som hör till dem. Vilket samtidigt var tråkigt tyckte någon, då det är spännande att följa vad övriga på enheten gör. Samt, som Marita påpekade, att vi har gemensamt nyhetsbrev var ett önskemål från en tidigare föräldragrupp, då det är mycket att hålla reda på om man har flera barn i olika stadier. Vi tar upp detta på föräldramöten.

Marita visade runt i det nyss ombyggda hemkunskapsköket, vilket alla tyckte var fint och bättre anpassat för verksamheten nu.

En förälder vill att vi sopar undan gruset då flera elever halkar på det. Skolan har köpt in en "blås" så vi kan lättare styra över detta nu. Fastighetsägarnas sopning, tycker vi alla, kommer för sent. Förra året beställde vi själva en extra sopning.